
sA 0052/xxr/08

Protokół nr XXI/08

z sesji Rady Gminy Goleszów

odbytej w sali budynku ochotniczej Straży Pożarnej w Godziszowie

w dniu 25 czerwca 2008 r.

Obecni:

- 13 radnych według załqczonej listy obecności, nieobecni Adam Zwak i Karol

Lipowczan

- sołtysi według załqczonej listy obecności.

- wojt gminy Zbigniew Wacławik" Zastępca wojta Henryk odias. skarbnik gminy

Barbara Madzia, sekretarz gminy Bogusława Podzorska, dyrektorzy jednostek

budzetowych oraz kierownicy referatów Urzędu Gminy' przedstawiciel oSP

Godziszów, przedstawicielka KGW Godziszów'

LisĘ obecności radnych orąz sołtysów stanowiq załqczniki nr ] i 2 do nin. protokołu.

Przed rozpoczęciem sesji radny Kazimięrz Wisełka powitał wszystkich i podziękował za

przyjęcie zaproszenia do odbycia sesji w budynku oSP Godziszów.

Ad.l. Otwarcie XXI sesii Rady Gminy w Goleszowie. przywitanie radnvch

i zaproszonvch gości.

Przewodnicz4cy Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy,

przywitał radnych, Zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.

Ad.2.Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, Że zgodnie z list4 obecności

w posiedzeniu uczęstniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego

l5 osób stanowi quorun.l pozwalaj4ce na podejrnowanie prawomocnych decyzji.

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przypomnia|, Że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia

się następująco:
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1. Otwarcie XXI sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych izaproszonych

gości.

2' Stwięrdzenie prawomocnoŚc i obrad'

3. Przedstawienie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy.

5. Wystąpienia goŚci.

6. Wnioski i opinie zprac komisji Rady Gminy orazzapytania.

7. Interpelacje i zapytanta.

8. Informacja o wdrozonych programach pomocowych UE i krajowych.

9. Przyjęcie sprawozdanlazdziałalności GOPS za2007 rok.

l0. Podjęcie uchwał w sprawie:

l0.1' ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Go|eszów,

|0.2. zmiany uchwały nr XIY l94l07 Rady Gminy Goleszów,

10.3. przyznania nagrody za osi4gnięcia w dziedzinie upowszechniania kltltury,

l0.4. przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury,

l0.5' przyznan|a nagrody p' PiotrowiŁupiezowiec za wysokie wyniki Spoftowe,

l0.6. ptzyznan|a nagrody Mikołajowi Góralik za wysokie wyniki sportowe,

10.7. przyznania nagrody Katarzynie Jurczok za wysokie wyniki sportowe,

10.8. przyznania nagrody p. Annie Stanięczek za wysokie wyniki sportowe,

10.9. zatwierdzenia planu pracy Rady Gnriny na II półrocze 2008 r.,

l0.10. zatwięrdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy na II połrocze 2008 r.,

l0. l l . postawienia w stan likwidacj i Związku Komunalne go Ziemi Cieszyńskiej '

|0.|2. utworzenia stowarzyszenia jednostek samorz4du terytorialnego,

10.13. zmtanbudzetu gminy na 2008 rok,

10.l4' miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Puńców.

l0.l5. przystąpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego wsi Bazanowice,

l 0. 1 6. opłat za świadczenia prowadzo ny ch przez Gminę przedszkoli,

|0.|7 . wyraŻenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości,

l0. l 8. powołania doraŹnej Komisji Statutowej.

I l. Udzielenie odpowiedzinazapytania i interpelacje.

12. Informacje Przewodnicz4cego Rady Gminy i Wójta Gminy.

13. Wolne wnioski.

14. Informacie i komunikaty.
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15' Zakoiczenie XXI sesji Rady Gminy Goleszów.

Następnie przewodniczący Rady Gminy zwrocił się do radnych z zapytaniem o wnioski

w sprawie Zmlany Zaproponowanego porządku obrad.

Nikt z obecnych nie wniósł propozycji zmian. Przedstawiony porządek obrad został przyjęty

przez radnych jednogłośnie, tj. l 3 głosami .,za''.

Ad.4. Przvięcie protokoŁu z XX sesii Radv Gminv.

Protokół z dwudziestej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu w biurze Rady.

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XX/08 z dnia

25 kwietnia 2008 r. został przyjęty przezaklamację.

w tym momencie przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot do |tczenia głosów

w dzisiejszych głosowaniach wyznaczyJt radnego Artura Więcława.

Ad.5. Wystapienia gości.

Przewodnicz4cy Rady Gminy Jerzy Sza|bot poinformował. ii w tym punkcie głos miał zabrać

radny powiatu cieszyńskiego Jerzy Sikora. jednak z powodu jego chwilowej rrieobecności na

sali głos zostanie mu udzielony w dalszej części sesji.

Przewodniczący Konrisji Firransów i Inwestycji Krzysztof Glajcar poinfornrował, iz Komisja

obradowała w dniu 23 częrwcabr.

Procz przyjęcia planu pracy Komisji na II półrocze 2008 roku zaopiniowano trzy projekty

uchwał przygotowane na dzisiejsz4 sesję, tj. projekty według druków l0.1. 10.13 i 10.|7'

opinie te zostanq przekazane radzie w punkcie dotycz4cym podjęcia uchwał.

Po tej informacji przewodniczqcy Rady Gnriny otworzy| dyskusję'

Nikt w dyskusji nie zabrał głosu.

Następnie informacji o pracach Komisji Edukacji. Kultur}'. Sportu i ochrony Zdrowia udzielił

zastępca przewo dni c Z4c e go Kom i sj i D ari usz orawi ec.

od ostatniej sesji Rady Gminy Komisja Edukacji' Kultury, Sportu i ochrony Zdrowta zebrała

się dwukrotniel 4 i 18 czerwca.
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Na pierwszym posiedzeniu:

przeprowadzono wizytację obiektÓw sportowych znajduj4cych się na terenie Gminy

Goleszów oraz Zapoznano się z informacjami dotyczącymi działalności klubów

sportowych i ich osi4gnięciami Sportowymi.

bez uwag przyjęto informację na temat uczestnictwa uczniów szkót podstawowych

i gimnazjum z gminy Goleszów w działalności klubów sportowych oraz wyników

zawodnictwa sportowego szkół podstawowych i gimnazjum objętych powiatowym

kalendarzem SZS.

w związku Ze Sprawq własności gruntu na którym usytuowana ma zostać trybuna na

boisku LKS Tempo, Konrisja zwróciła się do radnego Andrzeja Lace|a

o przedstawienie na sesji bardzlej szczegołowych informacji na temat budowy trybun'

Na drugim posiedzeniu Komisja bez uwag przy1ęła następuj4ce informacje:

o stanie zdrowotnym dzieci i młodzieŻy w szkołach i przedszkolu,

o przygotowaniach do zakonczenia roku szkolnego 200112008,

o działantach placówek oświatowych w celu zwiększenia ich atrakcyjności dla

uczniów oraz,

o planowanych remontach w placówkach oświatowych w okresie wakacyjnym'

Ponadto:

przyjęto plan pracy Komisji na II półrocze 2008 roku,

pozytywnie zaopiniowany projekty uchwał wedtug druków od l0.3. do 10.8' oraz

I  0 . 1  6 .

W sprawach biez4cych Wójt Gminy poinformował Komisję, iz:

odbył się przetarg na remont oddziału przedszkola w Dzięgielowie. W budzecie

zap|anowano na ten cel 1ó0000 zł, jednak do przetargu zgłosiła się jednak tylko

1 firma i oszacowała prace na kwotę 204 000 zł. Wojt Gminy zapowiedział, iż, na sesji

Rady Gminy zwróci się z prośb4 o podjecie decyzji czy remont ten będzie odłożony

bądź' czy kwota 40 000 zł. zostante dołozona. Jednocześnie zaznaczył, iŻ istnieje

mozliwoŚć przeznaczenia na ten cel 40 000 zł zinnej pozycji w budżecie.

z powodu niesolidności dzierŻawcy kortu tenisowego w Goleszowie została mu

wypowiedziana umowa dzierŻawy. Wójt Gminy stwierdził. tŻ na|eŻy rozwaŻyc

sprzedaŻ tego terenu, bqdź' wdzierŻawienie go nowemu dzierŻawcy. Wojt Gminy

poprosił o opinię w tej sprawie. Dodał takŻe, iz obecnie teren ten w planie

miejscowym jest zapisany jako teren budownictwa mieszkalnego.
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Gminny Zarząd oSP zwrócił się ustnie do wójta gminy w Sprawie przesunięcia 50 000
zł z tch przyszłorocZnego budzetu, poniewai planują wykonać karosację Samochodu

bojowego z oSP Goleszów. Koszt takiego remontu to l00 000 zł.

Po tej informacji przewodnicz4cy Rady Gminy otworzy| rlyskusję' w której głos zabrali:
Radny Andrzej Lacel porosił o podjęcie decyzji w sprawie uregulowania Spraw
własnościowych LKS Tempo' Stwierdził, Że jeŻe|i nie będzie możliwości zamiany terenu pod

trybuny dla widowrri, to nalezy przeprowadzić wytyczenie granic terenów gminnych.

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Sza|bot poprosił radnego o precyzyjne sformułowanie

wniosku i przedstawienie go w pkt. 13 porządku obrad.

Kolejno głos zabrał przewodniczQc} Komisji Rozwoiu Gospodarczego. ochrony Środowiska

i Rolnictwa Leszek Szlauer.

Poinformował on, iz Komisja obradowała dwukrotnie: |7 i 20 czerwca.

Na pierwszym posiedzeniu:

Komisja bez uwag przyjęła informacje przekazan4 przez Wójt Gminy dotycz4c4

programów pomocowych z funduszy krajowych i UE.

przyjęto plan pracy na II półroczef008 r'

i zaopiniowano pisma, które wpłynęły do Rady Gminy. Pisma wraz Z opiniami

Komisji będę przedstawione w punkcie ,,infornracje przewodniczęcy Rady Gminy'',

w sprawach biezących radny Krzysztof Kohut złoŻył wniosek w sprawie przeniesienia

9000 zł z remontów bieżqcych drog w Kozakowicach na remonty kapitalne. Jednak na

drugim posiedzeniu w dniu fO częrwca, Wójt Gminy poinformow ał, iŻ przeniesienie

takie leŹy w gestii wójta a nie Rady Gminy.

Na drugim posiedzeniu:

pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał wg. druków 10.2, l0. l l , rc.L2, 10.14.

l 0 . l s  i  10 .17 .

w sprawach biez4cych wysłuchano państwa Szulbińskich, którzy złoiy|i wniosek

w sprawie zamiany działek. Pan Witold Szulbiński poinformował, iŻ jego Żona

odziędziczyła działkę położon4 w Lesznej Górnej (nr 40613), która w części jest zajęta

pod drogę. Pozostała jej część ze względu na jej kształt i powierzchnię nie moze

zostac przez nich zagospodarowana. W zwi4zku zpowyzszym państwo Szulbińscy
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złoŻy|t wniosek o zamianę tej działki na inn4 działkę budowlaną na|eŻ4cq do Gminy.

Dodali, iz najbardzie1 zatnteresowani byliby działkami połozonymi bliżej miasta

Ustroń oraz zadeklarowali ewentualn4 dopłatę w przypadku roŻnicy wartoŚci

nieruchomości. W związku z tym Wójt Gminy zobowiązał się do przygotowania

szczegółor'vej inforrrracji na ten temat wraz Z rozliczeniem finansowym ewentualnej

zamiany.

równiei rv sprawie bieżqcych Wójt Gminy poinfornrował o koniecznoŚci rozwiązania

umowy z dotychczasowym dzierŻawcq kortów. tenisowych w Goleszowie. Komisja

zwroc1ła się do wójta o wystosowanie do GKRPA wniosku w sprawie dofinansowania

ręmontu kortów tenisowych w Goleszowie.

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy zwtocił się do Wójta Gminy o przygotowanie

na kolejn4 sesję Rady Gminy informacji dolyczqcej Zam:'any dzia|ek pomiędzy gmin4

a państwem Szulbińskim ) po czym otworzyl dyskusję.

Nikt w dyskusj i nie zabra]t głosu.

Jako ostatni informacji o pracach komisji udzielił przewodniczący Komisji Rewizyjnej

Andrzej Lacel' Komisja Rewizyjna obradowała w okresie między sesyjnym dwukrotnie:

Na pierwszym posiedzeniu w dniu 6'06.2008 Zapoznano się ogólnie z działa|nością klubów

spońowych i wydatkowaniem przez nie pieniędzy pozyskanych z budzetu gminy' Po

wstępnym ptzeana|izowaniu dokumentacji Komisja stwierdziła fakt znaczących nieścisłości

w wydatkach klubów i doszukała się kilku nieprawidłowości, między innymi:

- liczne nieopisane rachunki,

- zbyt mało szczegółowa umowa z|ecenia Klubu Goleszów nr l9 dnia 1.08.2007 r.,

- rozliczanie delegacj i.

- rachunki są wystawiane na osoby, które nie spełniaj4 wymogów trenerskiclr i nie wykonują

świadczeń potwierdzonych rachunkiem.

Ponadto Komisja uznała. iŻ zawodnicy powinni potwierdzać odbiór nowo zakupionych

strojów.

Na drugim posiedzeniu w dniu f4.06'2008 skontrolowano wydatkowanie pieniędzy z budżetu

gminy w Klubie Sportowym Wiki. Podjęto wnioski:

1. Komisja Rewizyjna wnioskuje o to, aby kluby sportowe prowadziły ewidencję

zakupionego i wydawanego sprzętu i do roz|iczenia dostarczanego do urzędu kluby

powinnv dołączac w/w wvkaz.
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f. Komisja wnioskuje o Szczegółowe opisywanie rachunków zatransport (miejscowoŚci

od i do, |iczbakm oraz cena jednostkow4 za 1 km),

Komisja wnioskuje o systematyczne roz|iczanie się z rachunków za paliwo.

Komisja wnioskuje do wójta gminy o wystosowanie do klubów zawiadomień

o rea|izacji wniosków komisii.

Po tej informacji przewodnicz4cy Rady Gminy otworzył dyskusję.

Nikt w dyskusji nie zabrał głosu.

Przewodnicz4cy Rady Gminy Jerzy Sza|bot poinformował' iz w dniu 6 czerwca 2008 r.
wpłynęła interpelacja radnego Franciszka Giecek d,otyczącabezpieczefistwa ruchu na drodze
powiatowej Cieszyn-Ustroń. Przewodnicz4cy Rady Gminy od,czytat interpelację, a jej kopia
stąnowi załqcznik nr 3 do nin. protokołu,

Radny Andrzej Lacel w imieniu mieszkańców zwrócił się o pomoc w wytępieniu Barszczu
Sosnowskiego przy ul. Działkowej, wzclłui drogi powiatowej oraz na polach nalei4cych do
Rolniczego Kombinatu Spółdzielczego.

Radny Kazimierz Wisełka zwrócił się z proŚbą o interwencję w starostwie powiatowym

w sprawie w4skiej drogi powiatowej w Godziszowie od posesji p. Miech do centrum wsi.
Radny uwaia, iŹ w występieniu do starostwa na|eŻy zawnioskowac o połoienie na poboczu

rur oraz chodnika dla pieszych.

W tym momencie na salę wszedł radny powiatowy Jerzy Sikora, Zgodnie z zapowiedziq
w pkt 5 przewodrriczqcy Rady Gminy oddał mu teraz głos.

Radny Jerzy Sikora poinformował, iŻ rozpisany został przetarg na remont drogi powiatowej

w Cisownicy i najprawdopodobniej 15 lipca rozp ocznq się prace remontowę. Ponadto
starostwo powiatowe w Cieszynie przygotowuje projektu chodnika wraz Ze ścieik4 rowerow4
wzdłlŻ drogi powiatowej nr f607 S od skrzyżowania z u| Kamieniecką do skrzyżowania z ul.
Skrajn4. Docelowo będzie to poł4czenie ścieżek rowerowych z Czech ze ścieŻkq rowerow4
prowadz4cą wzdłuŻ WisĘ az do Gdańska.

J .

4 .
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W powiecie rozpisane Zostały takŻe dwa inne przetargi; na koszenie poboczy oraz kopanie

rowów wzdłuŻ dróg powiatowych'

Ad.8. Informacia o wdrożonvch programach rromocowvch UE i kraiowvch.

Radni ottzyma|t pisemną informację dotyczqcą wdrożonych programów pomocowych UE

i krajowych. Informacją tą stanowi zalqcznik nr 4 do nin. protokołu,

Temat ten został przedstawiony i przedyskutowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju

Gospodarczego, ochrony Środowiska i Rolnictwa w dniu l7.06.2008 r.

Informacja ta została uzupełniona jeszcze prZęZ Wójta Gminy Zbtgniewa Wacławika.

Poinformował on, iz w ramach programu operacyjnego ,,Kapitał Ludzki'' Gminny ośrodek

Pomocy Społecznej w Goleszowię stworzył projekt pn: ,,Bądz aktywny. postaw na rozwój''.

W całości kosztować on będzie 42390 zł' z czego wkład gminy to jedyni 4080 zł. Prócz tego

programu z ostatnim tygodniu w ramach ,,Kapitału Ludzkiego', zł,oŻono jeszcze dwa wnioski

dotyczqce szkół i przedszkoli:

,,Lepsza edukacja przedszkolna w gminie'' - dotyczy dodatkowych za1ęć z logopedii,

gimnastyki korekcyjnej oraz języka angielskiego. Program został wyceniony na

285 000 zł' z czego wkład gminy wyniesie 4300 zŁ,

,,Dla równiejszego startu w Życie uczniÓw Gminy Goleszów'' _ koszt tego projektu

w całości będzie pokryty przez Unię Europejską i wynosi 588 055 zł. Dotyczyć będzie

zajęć dodatkowych z przyrody, matematyki, gimnastyki korekcyjnej, języka

angielskiego i logopedii.

oba projekty zostały roz|oŻone na okres 3 |at'

oprocz tego złoŻone zostały dwa wnioski w programie ,,odnowy Wsi Wojewódawa

Śl4skiego''. Wnioski te dotyczą konkursu .,Przedsięwzięć odnowy wsi'' i jeden z tych

projektów pt: ,,Modernizacja terenów sportowo.rekreacyjnych w Goleszowie, budowa placu

zabaw,' został pozytywnie oceniony i dofinansowany w kwocie I7 900 zł. Zdaniem wójta

budowę placu będzie możnarozpocząc do 2 tygodni.

Ponadto w Regionalnym Programie operacyjnym Współpracy Transgranicznej - procz

wniosków o ktorych mowa w pisemnej informacji - zł,oŻono wspólnie z Gmin4 Bystrzyca

projekt na kwotę 30 000 euro ,,Drogi do Źródet'' i dotyczy on kultury. Gmina bierze udział'

takze w programach krajowych, między innymi w Wojewódzkim Programie ochrony

Gruntów Rolnych złoŻono wnioski na remonty dróg rolniczych i otrzymano dofinansowanie

w kwocie l60 500 zł.
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W konkurs ie granto w y m,,D ziałaj lokalni e'. gm i na otr zy mała'.

5600 zł dla oSP Kozakowice na budowę placu zabaw,

6000 zł dla oSP Leszna Górna na boisko,

3430 zł dla Stowarzyszenta Miłośników Dzięgielowa.

o granty z dziedziny kultury złoŻono wnioski do urzędu marszałkowskiego oraz do starostwa
powiatowego, Z urzędu marszałkowskiego otrzymano 40OO zł dofinansowania konkursu
gwarowego ,,Złota przeposka'', natomiast Ze Starostwa pozyskano po 1000 zł na konkurs

,,Złota przeposka', oraz na przegląd dorobku kulturalnego ToN.

obecnie gmina czeka na otwarcie Programu Rozwoju obszarów Wiejskich' W ramach tego
programu został przygotowany projekt zagospodarowania terenu pomiędzy Gimnazjum

a Urzędem Gminy na kwotę 900 000 zł. RównieŻ do tego programu przygotowano projektu

budowy wodoci4gu w Dzięgielowie.

Do Regionalnego Programu operacyjnego Województwa Śląskiego przygotowywany jest

projekt boiska przy SP w Cisownicy.

Na zakonczenie Wójt Gminy poinformował takŻe, iŻ Gmina Goleszów otrzymała

przyrzeczenie Gminnego Funduszu ochrony Srodowiska o przydzia|e poŻyczki na budowę

wodoci4gu w Cisownicy (Gołaznia).

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję.

Nikt w dyskusji nie zabrał głosu.

Rada Gminy prryjęta informację o wdrożonych programach pomocowych UE
i krajowych i akceptuje działania Wójta Gminy podjęte w tym zakresie.

W wyniku głosowania powyŻszy zapis został przy1ęty przez radnych jednogłośnie, tj. 13
głosami ,,za''.

Ad.9. Pr'viecie sprawo'da' ' ia'działalnoś.i GOPS za 2007 .ok.

Radni otrzymali pisemne sprawozdanie z działa|ności Gminnego ośrodka Ponrocy Społecznej

za2007 rok' Sprawozdanie to stanowi załqcznik nr 5 do nin. protokołu.

Zostało już ono omówione i pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Edrrkacji' Kultury,

Sportu i Ochrony Zdrowia na posiedzeniu w dniu 2l .04.2008 r.

Sprawozdanie to omówiła teraz kierownik GoPS Krystyna Klimus. Poinformo wała takze, iŻ
realizowany będzie takze projekt Kapitał Ludzki 2OO7-2O|3. Jest to projekt w ramach

Priorytetu VII Promocja Integracji Społecznej Programu operacyjnego Kapitał Ludzki 2OO7-
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fOI3. Na jego rea|\zacię lJrząd Marszałkowski przeznaczył około 42 000 zł, a objętych

zostanie nim 7 osób z gminy zagroŻonych wykluczeniem społecznym. osoby te zostaną

przeszkolone i przygotowane do podjęcia pracy na stanowiskach pomocy kuchennej.

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję'

Nikt w dyskusji nie zabrał głosu.

Wobęc powyZSZego przewodniczqcy poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania

zdziała|ności GoPS za2007 rok.

W głosowaniu udział wzięło l3 radnych.

,,,2a": 13 radnych

,,Prz€ciw'': 0 radnych

,,Wstrzymalo się'': 0 radnyclr

W tym momęncie przewodnicz4cy Rady Gminy ogłosił l0 minutową przerwę' po której na salę obrad powrócil i

wszyscy radni  (13).

Ad.10. Podięcie uchwał w sprawie:

10.l . ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Goleszów.

Z treści4 uchwały zapoznała zebranych sekretarz gminy Bogusława PodŻorska.

Poinformowała ona, iŹ od 1 stycznia 2008 obowiązuje nowe rozporządzenie w sprawie zasad

wynagradzania pracowników samorządowych zatrudnionych w urzędach gmin, starostwach

powiatowych i urzędach marszałkowskich' Zmiany dotyczą m.in. wysokości stawek

wynagrodzenia zasadniczego oraz dodatku funkcyjnego. Na dzień dzisiejszy dodatek

funkcyjny do wynagrodzenia Wójta Gminy jest ponizej wymaganego minimum. Ponadto

wynagrodzenie Wójta nie było znrieniane od 24 listopada f004 r., co wobec corocznej

waloryzacji płac pracowników powoduje, Że jest ono coraz niŻsze. Zgodnie Z ustawą o

pracownikaclr samorzqdolvych Wójtowi Gminy nie przysługuje Żadna nagroda, optócz

nagrody jubileuszowej. Zwazywszy jednak, że posiada on zaledwie 60ń dodatek Stazowy

moze być przyznana dopiero za |4 Iat.

Wynagrodzenie aktualne wynosi :

- zasadnicze:4 300 zł

- dodatek funkcyjny: I 450 zł

- dodatek specjalny: 30%t1, I 725 zł
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Razem: 7 474 zł.

Dodatek funkcyjny Zostanie wyrownal1y od Stycznia' a pensja Zasadnicza Zostałaby

wyrównana od 1 maja br.

Projekt uchwały Został pozytywnie Zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji na

posiedzeniu w dniu 23.06.}008 r. z jednoczesnym wnioskiem w sprawie corocznej

wa|oryzacji pensji wójta. opinia Komisji Stanowi załqcznik nr 6 do nin. protokołu.

W dyskusji nad projektem uchwały nikt z radnych nie zaproponował zmian. Przewodniczący

Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w ktorym udział brało l3 radnych'

(Jchwata nr XXI/I53/08 w sprawie ustalenia wynagrodzenia lłójta Gminy Goleszów została

podjęta.

,,,Za,, przy1ęciem uchwały głosowało: 12 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od gtosu: 1 radnych

Uchwała ta stanowi załqcznik nr 7 do nin. protokołu.

l0.2. zmiany uchwały nr XIV/94I07 Rady Gminy Goleszów.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju

Gospodarczego, ochrony Środowiska i Rolnictwa w dniu 20.06.2008 r. Opinia Komisji

stanowi załqcznik nr 8 do nin, protokołt,t.

Z treścią projektu zapoznał zebranych Wójt Gminy. Poinformował on, tŻ zmiana słowa

z,,oznaczony'' na nięoznaczony,, z uwagi na to, tŻ zgodnie z art. 5 ust. 2 ustawy o ochronie

praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie kodeksu cywilnego umowa

o odpłatne uzywanie lokalu wchodzącego w skład mieszkaniowy zasoby gminy, z wyjątkiem

lokalu socjalnego, moze być zawarta wył.ącznie na czas nieoznaczony, chyba Że zawarcia

umowy na cZaS oznaczony iąda lokator.

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodnicz4cy Rady Gminy

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w ktÓrym udział brało l3 radnych.

IJchwata nr XXI/|54/08 w sprawie 7miany uchwały nr XIV/94/07 Rady Gminy Goleszów

została podjęta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: l3 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych
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,,Wstrzymalo się'' od głosu: 0 radnych

Uchwala ta stanowi załqcznik nr 9 do nin. protokołu.

l0.3. przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultur)'.

Projekt uchwaty Został pozyĘwnie Zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury'

Sportu i ochrony Zdrowia w dniu l8.06.2008 r. opinia Komisji stąnov,i załqcznik nr ]0 do

nin. protokołu.

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczqcy Rady Gminy

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział' brało l3 radnych.

Uchwała nr XXI/I55/08 w sprawie przyznania nagrody za osiqgnięcia w dziedzinie

upowszechniania kultury została podjęta.

,,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 0 radnych

Uchwała ta stanowi załącznik nr ] ] do nin. protokołu.

10.4. przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury.

Projekt uchwały zosta,t pozyĘwnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury,

Sportu i ochrony Zdrowta w dniu 18.06.2008 r. opinia Konisji stanowi załqczniknr ]2 do

nin. protokołu.

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało l3 radnych.

Uchwała nr XXI/L56/08 w sprawie przyznania nagrody za osiqgnięcia w dziedzinie

upowszechniania kultury została podjęta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymalo się'' od głosu: 0 radnych

Uchwała ta stanowi załqcznik nr ] 3 do nin. protokołu.

10.5. przyznania nagrody p. Piotrowi Łupieżowięc za wysokie wyniki sportowe

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury'

Sportu i ochrony Zdrowia w dniu l8.06.2008 r. opinia Komisji stanowi załqcznik nr ]1do

nin. protokolu.
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W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie Zabrat głosu. Przewodnicz4cy Rady Gminy
poddał projekt uchwały pod głosowanie' w którym udział brało 13 radnych'
Uchwała nr XXIfl 57/08 w sprawie Przyznania nagrody p. Piotrowi Łupieżowiec za wysokie
wyniki sportowe została podjęta.

,,,Za,, przyjęciem uchwaty głosowało: 13 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 0 radnych

Uchwała ta Stanowi zatqcznik nr I5 do nin' protokołu

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Edukacji' Kultury,
Sportu i ochrony Zdrowia w dniu 18.06'2008 t' opinia Komisji stanowi załqcznik nr ]6 do
nin. protokołu.

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodnicz4cy Rady Gminy
poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało l3 radnych.

Uchwała nr XXIil58/08 w sprawie przyznania nagrody Mikołajowi Góralik za wysokie
wyniki sportowe została podjęta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 0 radnych

Uchwata ta stanowi załqcznik nr I7 do nin. protokotu

10. Katar kza ie wvniki

Proj ekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany

Sportu i Ochrony Zdrowia w dniu 18.06.200g r.

Komisji Edukacji, Kultury,

stanowi załqcznik nr ]8 do

na posiedzeniu

Opinia Komisji

nin' protokołu.

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu' Przewodniczący Rady Gminy
poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało l3 radnych.

Uchwała nr XXIil59/08 w sprawie przyznania nagrody Katarzynie Jurczok Za wysokie
wyniki sportowe została podjęta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrrymalo się'' od głosu: 0 radnych

Uchv,ała ta stanowi załqcznik nr ] 9 clo nin' protokołu
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l0.8.przvzrania nagrodv p. Annie Stanieczek za wvsokie wvniki sportowe.

Projekt uchwały Został pozytywnie Zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury,

Sportu i ochrony Zdrowia w dniu 18.06'2008 r. opinia Komisji stąnowi załqcznik nr 20 do

nin. protokotu.

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrat głosu. Przewodniczqcy Rady Gminy

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brato 13 radnych.

Uchwata nr XXI/160/08 w sprawie przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za wysokie

wyniki sportowe została podjęta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: l3 radnych

,,Przeciw'o podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 0 radnych

|Jchwała ta stanowi załqcznik nr 2 ] do nin' protokołu

Po przegłosowaniu uchwały nr XXI/160/08 przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot

zwrócił się do Wójta Gminy z prośb4, aby w przyszłości, do kolejnyclr projektów uchwał

dotyczqcych nagrÓd za wyniki Sportowe zostały doł4czone informacje o dyscyplinach sportu,

które uprawiaj ą nagrodzeni.

Następnie Wójt Gminy Zbigniew Wactawik skierował do przewodnicz4cego Rady Gminy

wniosek w sprawie Zaproszenia na kolejną sesję osób, które wtaśnie zostały nagrodzone.

l0.9' zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na II półrocze 2008 r.

Przewodniczący Rady Gminy Zaproponował wprowadzenie do projektu dwóch z'mian..

1) wykonanie uchwały powierzyć Przewodniczącemu Rady Gminy a nie Wojtowi

Gminy,

2) w załączniku wykreślenie z listopada tematu dotyczącego ana|izy projektu budzetu na

2009 rok.

Nikt z obecnych nie zaproponował dalszych zmian. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod

głosowanie projekt uchwały wraz z Zaproponowanymi zmianami. W głosowaniu udział

wzięło l3 radnych.

(Jchwała nr XXI/L61/08 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na II półrocze

2008 r. została podjęta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych
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,,Wstrrymalo się'' od głosu: 0 radnych

Uchwała ta stanowi za.lqcznik nr 22 do nin. protokolu

Przewodniczący poszczegÓlnych Komisji przedstawili plany pracy na II półrocze 2008 roku.

wójt Gminy Zbigniew Wacławik zawnioskował aby kaŻda z Komisji w listopadzie

przeanaItzowała projekt budzetu na 2009 rok, a o uzupełnienie listy Zaproszonych gości

zwroc1ł się do Komisji Finansów i Inwestycji oraz do Komisji Rozwoju Gospodarczego,

Ochrony Srodowiska i Rolnictwa.

Następnie radna Gertruda Proksa Zaproponowała zmlanę $ 2 uchwały' Zdaniem radnej

wykonanie uchwały na\eŻy powierzyć Przewodniczqcemu Rady Gminy, a nie jak napisano

Wojtowi Gminy.

Nikt z obecnych nie zaproponował dalszych zmian, Przewodnicz4cy Rady Gminy poddał pod

głosowanie projekt uchwały wfaz z Zaptoponowanymi zmianami, z tym. Że zmiany

polegającej na uzupełnieniu listy Zaproszonych gości mają dokonaó Komisje na najblizszych

swych posiedzeniach. W głosowaniu udział wzięło l3 radnych.

Uchwała nr XXI/|62/08 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy

na II półrocze 2008 r. została podjęta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrrymało się'' od głosu: 0 radnych

Llchwała ta stanow,i zatqcznik nr 23 do nin. protokołu'

Przewodnicz4cy Rady Gminy przypomniał zabranym, iż do projektu uchwały zostały

załączone dwie opinie prawne autorstwa radcy prawnego Urzędu Gminy w Goleszowie oraz

prawnika nadzoru prawnego wojewody. Ich kopie ,stanowiq załqczniki nr 24 i 25 do nin.

protokołu.

W zwi4zku z tym przewodnicz4cy Rady Gminy Zaproponował aby $ 1 uchwały miał

brzmienie: Zaakceptować postawienie w stan likwidacji Zwiqzek Konlunalny Ziemi

Cieszynskiej.

Tak4 zmianę poparł takze Wójt Gminy Zbigniew Wacławik.

munalne
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Przewodniczący Rady Gminy poddał więc propozycję zmiany pod głosowanie. w którym

udział' brało 13 radnych.

,,Za,, przyjęciem zm|any głosowało: l2 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 1 radnych

Po przegłosowaniu w/w zmiany przewodniczqcy Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt

uchwały w sprawie postawienia w stan likwidacji Związku Komunalnego Ziemi Cieszyńskiej.

Uchwała nr XXI/I63/08 w sprawie postawienia w stan likwidacji Zwiqzku Komunalnego

Ziemi C ieszyńs kiej zostoła podjęta.

,,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 0 radnych

Uchwałą ta stanowi ząłqcznik nr 26 do nin. protokołu.

l 0. l 2. utworzenia stowarzyszenia jednostek samorz4du terytorialnego.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju

Gospodarczego, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa w dniu 20"06.2008 r. Opinia Komisji

stanowi załqcznik nr 27 do nin. protokołu.

Z treścią uchwały zapoznał zebranych Wójt Gminy Zbtgniew Wacławik, Szczegółowe

pisemne uzasadnienie projektu stanowi załqcznik nr 28 do nin' protokołu.

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodnicz4cy Rady Gminy

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udzia| brało l3 radnych.

Uchwała nr XXI/L64/08 w sprawie utworzenia stowarlyslenia jednostek samorzqdu

terytorialnego zostałc podjęta.

,,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 0 radnych

Uchwała ta strlnowi załącznik nr 29 do nin. protokołu.
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10.l3. zmian budżetu gminy na 2008 rok.

Projekt uchwały Zostat. pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Finansów

i Inwestycji' Komisja Zaproponowała dokonanie dwóch zmian:

1) postanowiła przychylió się wniosek Gminnego Zarządu oSP w sprawie zmniejszenia

środków w budzecie gminy na 2008 w dziale dotyczącym ochrony przeciwpoŻarowej

o 50 000 z jednoczesnym przekazaniem kwoty 50 000 zł na remont szkoły

podstawowej w Kisielowie. Kopia pisma stanowi załqcznik nr 30 do nin' protokołu.

2) nię dokonać zmniejszenia o kwotę 15 000 zł v'rydatków na remonty dróg gminnych

w sołęctwie Kisielów, a zwiększyć wydatki na renront części bojowej budynku oSP

Kisielów.

opinia Komisji stanowi załqcznik nr 3 ] do nin, protokołu.

Z treścię projektu uchwały zapoznała zebranych skarbnik gminy Barbara Madzia'

Przedstawiła ona tuŻ przed sesją nowy projekt uchwaty' w którym Wójt Gminy wprowadził

autopoprawkę zgodnie z wnioskiem Komisji nr I)' Szczegółowa informacja dotyczqca

wszystkich proponowanych zmian stanowi załc1cznik nr 32 do nin. protokołu, Wojt Gminy

Zbigniew Wacławik wyjaśnił jeszcze, iŻ problem braku kwoty około 50 000 zł na

modernizację filii SP Kisielów wynikł po przeprowadzonym przetargu, do którego zgłosiła

się tylko jedna firma budowlana.

Następnie przewodniczący Rady Gminv otworzył dvskusje. w którei głos zabrali:

Radny Franciszek Giecek poinformował,iŻwczoraj zgłosili się do niego przedstawiciele oSP

Cisownica i zobowiązali go do przedstawienia następuj4cego wniosku:

,'Zarzqd ochotniczej Straży Pozarnej w Cisownicy zu,raca się z prośbq o nie

dokoryułanie zmian polegajqcych na przesunięciu środków finansowych z budzetu straży

pożarnych na inne cele. Jednostka oSP w Cisownicy obchodzi w tym roku ]00 lecie istnienia,

od trzech ląt nie dokonywaliśmy większych inwestycji z myśIq o zakupie nowe4o lekkiego

samochodu pożarniczego. Zamysł ten byt aprobowany przez władze gminy. Jednostka nasza

zgromadziła na ten cel bwotę 25 000 zł' Przyznanie Cisownicy kwoty proponou)anej do

przesunięcia na inny cel pozwoliłoby na ,sfinansowanie zakupu samochodu pożarniczego,

który mógłby zastqpić wysłuzonego Zuka.

oSP w Cisownicy jest jednostkq typu S-2 (użytkuje dwa samochody pożarnicze) i należy do

Krajowego Systemu Ratowniczo Gaśniczego rąZem z oSP Goleszów i oSP Puńców. Lvymiana
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wystużonego Zuka na nowy samochód pożarniczy podniesie gotowośc bojowq jednostki

i przyczyni się do skuteczniejszego wykonywanitt powierzctnych zadań,,.

Radny postawił więc wniosek o NIE DOKONYWANIE zmiany po|egającej na:

zmniejszeniu środków w budżecie gminy na 2008 w dziale dotyczącym ochrony

przeciwpożarowej o 50 000 z jednoczesnym przekazaniem kwoty 50 000 z| na remont

szkoĘ podstawowej w Kisie|owie.

W odpowiedzi na ten wniosek przewodnicz4cy Rady Gminy Jerzy Szalbot pointbrmował, iż

obowiązkiem osoby zgŁaszającej wniosek w sprawie Zm:ran budzetu gminy jest jednoczesne

wskazanie żrodeł finansowania. Po autopoprawce wójta polegajqcej na przesunięciu 50 000 zł

radny Franciszek Giecek w swoim wniosku o nieprzesuwanie tej kwoty winien wskazac

żrodło finansowania modęrnizacii filii SP w Kisielowie.

Radny Franciszek Giecek w tym momencie uznał', iŻ jego zdaniem nie ma takiego obowi4zku,

gdyŻrada jeszczę nie zadecydowała o przeznaczeniu kwoty 50 000 na modernizację szkoły.

Jednak po ponownej prośbie przewodniczącego Rady Gminy w tej sprawie radny Franciszęk

Giecek zaproponował aby modernizację filii szkoły dofinansowac z pieniędzy

przeznaczonych na wykonanie boisk ze sztuczną nawierzchnią, poniewai zdaniem radnego,

w tym roku budowa tych boisk jest nierealna.

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik stwierdził. iŻ niepowaŻnym jest działanle zarządu oSP

Cisownica. Poprosił on o nie wprowadzanie zmian ,,takimi metodami ''. dodał ie wniosek ten

powinien Zostac przedstawiony najpierw na Komisji Finansów i Inwestycji. Wójt Gminy

odczytał pismo Zarządu oddziału Gminnego oSP w Goleszowię w sprawie zmniejszenia

środkow _ załqcznik nr 30 do nin' protokołu. Dodał takze, iŻ straiacy z Cisownicy nie

przyjeŻdŻajq na zwody strazackie, posiadaj4 nolvy obiekt a 2 samochody jakimi dysponują

swobodnie pozwają im na zabezpieczenie podstawowych zadań.

Radny Kazimierz Wisełka stwierdził' iŻ straz w Cisownicy od dawno wiedziała

o przypadających na ten rok uroczystościaclr 100 lecia straŻy i wniosek w sprawie

dofinansowania zakupu samochodu powinna zgłosić do 15 września 2007 roku jako wniosek

do budzetu.
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W tym momencie przewodniczący Rady

radnego Franciszka Giecek w sprawie

i przekazania tej sumy na strazpoŻarnq,

Gminy postanowił poddać

zdjęcia z modernizacji filii

pod głosowanie wniosek

SP Kisielow 50 000 zł

Z taktm sformułowaniem wniosku nie zgodził się radny Franciszek Giecek. Radny uznał,

zgłosił on wniosek o nie zmniejszanie środków straŻy o 50 000 zł, a nie o zdjęcie 50 000

zmodernizacji filii SP Kisielow.

Po tym głosie przewodniczący Rady Gminy stwierdził' ze wniosku w takiej formte nle moze

podać pod głosowanie, gdyi z wnioskiem o zmniejszenie środków wystąpił Zarząd Gminny

oSP, ktory ma takie prawo i nie mozna mu odmówtć decyzyjności w tej kwestii.

Przewodniczący postanowił zamknąć dyskusję na ten temat i przypomnia|

przedstawione już wcześniej wnioski Komisji Finansów i Inwestycji co do omawianego

projektu uchwaĘ.

Następnie głos zabrał radny Karol Plinta. Zwrócił się on Z apelem o przychylenie się do

wniosku zebranta sołeckiego Kisielowa, gdzie postanowiono o przęZnaczeniu 15 000

otrzymanych z firmy SKOTAN na remont części bojowej oSP Kisielów.

Przeciw takiej zmianie opowiedział się radny Dariusz orawiec, jednocześnie popieraj4c

wniosek Komisji Finansów i Inwestycji w sprawie nie dokonywania takiej zmiany.

Po 5 minutowej przerwie, która została ogłoszona na wniosek radnego Krzysztofa Kohuta,

przewodnicz4cy Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji Finansów i Inwestycji

w brzmieniu: nie dokonać zmniejszenia o kwotę 15 000 zł wydatków na remonĘ dróg

gminnych w sołectwie Kisielów, a zwiększyć wydatki na remont części bojowej budynku

oSP Kisielów.

W głosowaniu udział brało 13 radnych.

,,Za,, przyjęciem wniosku głosowało: 3 radnych

,,Przeciw'' głosowało: 7 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 3 radnych

Wniosek Komisji zostat odrzucony.

iŻ

zł



Protokó,l nr XXI/08 z sesji Rady Gminy Golęszów odbytej w dniu 25 częrwca 2008 r. strona 20

Nikt z radnych nie zabrał już głosu w dyskusji ani nie zgŁoslł' innych propozycji zmian,

Przewodniczący Rady Gminy poddał więc pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.

,,Za,, ptzyjęciem uchwały głosowało: 7 radnych

,,PŹ€ciw'' podjęciu uchwały głosowało: 1 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 4 radnych

Ponieważ suma głosów nie dała|iczby 13 przewodnicz4cy Rady Gminy ogłosił reasumpoję

głosowania'

Uchwała nr XXI/I65/08 w sprawie zmign budżetu gminy na 2008 rok została przyjeta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 8 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 1 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 4 radnych

Uchwała ta stanowi zatqcznik nr 33 do nin. protokołu,

l 0. l 4. miej scowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Puńców.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju

Gospodarczego, ochrony Środowiska i Rolnictwa w dniu 20.06.2008 r' opinia Komisji

stanowi załqcznik nr 34 do nin. pro|okołu.

Z treścią projektu uchwały zapoznał zebranych inspektor Mieczysław Zabiński.

Poinformował on' iż do podjęcia w/w uchwały spełnione zostały wszystkie wymogi prawne;

otrzymano zgodę Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi o wyłączeniu terenów

z produkcji rolnej,

na poprzedniej sesji odpowiednio zmienione zostało studium uwarunkowań

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Goleszów'

plan był wyłożony do wgl4du izapoznało się z nim l6 osób' odrzucenie wniosków

niektorych mieszkańców było spowodowane tynr, iz wnioski te dotyczą obszarÓw

poza obszarami zmiany. Inspektor dodał, Że wnioski te nie tracą swej waŻności I przy

kolejnych zmianach studium będą brane pod uwagę.

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodnicz4cy Rady Gminy

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział' brało l3 radnych.

Uchwała nr XXI/L66/08 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

wsi Puńców została podjęta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych
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,,Prz€ciw'' podjęciu uchwaty głosowato: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 1 radnych

Uchwała ta stanowi zatqcznik nr 35 do nin. protokołu.

10.l5. przvstąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

wsi Bazanowice.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju

Gospodarczego, ochrony Środowiska i Rolnictwa w dniu 20.06.2008 r, opinia Komisji

stąnowi załqcznik nr 36 do nin. protokołu.

Z treścią projektu uchwały zapoznał zebranych inspektor Mieczysław Zabiński.

Poinformował on, tŻ Zarzqd Powiatu w Cieszynie wniósł o przeprowadzenie zmiany planu

zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości zabudowanej, stanowiącej własność

Powiatu Cieszyńskiego, położonej w BaŹanowicach, oznaczonej jako pgr |9713. Zarzqd

proponuje, aby w/w nieruchomość został.a objęta nowym zapisem planu: ,,zabudowa

uzyteczności publicznej, głównie działalnoŚci oŚwiatowej, zdrowotnej i pomocy społecznej''.

Wniosek ten został przez Radę Gminy pozyĘwnie zaopiniowany na poprzedniej sesji w dniu

21 maja 2008 r., a projekt uchwały jest konsekwencją tego wniosku.

W dyskusji nad projektęm uchwały radny Andrzej Lace| zapytał o mozliwośc wprowadzenia

zmian dotyczących innych terenów w Bazanowicach.

Wójt Gminy odpowiadając poinformowat, tŻ wpłyn4ł wniosek o zmtanę terenów rolniczych

na przemysłowe w Bazanowicach, jednakze zdaniem wójta powinno to nast4pić dopiero po

tym, jak firma' ktora złoŻyła wniosek rozpocznie inwestowanie w ten teren.

Po tym głosie przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie,

w którym udziałwzięł'o 13 radnych.

Uchwała nr XXI/167/08 w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego wsi Bazanowice została podjęta.

,,Za,' przyjęciem uchwały głosowało: l3 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 0 radnych

Uchwała ta stanowi załqcznik nr 37 do nin, protokolu.



Protokół nr XxI/08 z SęSji Rady Gminy Goleszów w dniu 25 częrwca 2008 r' strona22

Projekt uchwały Został pozytywnie Zaopiniowany na posiedzeniu Kornisji Edukacji, Kultury,
Sportu i Ochrony Zdrowia w dniu 18.06.2008 r. Opinia Kontisji stanowi zalqc,znik nr 38 do
nin' protokołu.

Ztreściąprojektu zapoznał zebranych Wójt Gminy Zbigniew Wacławik' Poinformował on. iż
zmiana opłat za świadczenia przedszkolijest wynikiem podwyżki cen iywnoŚci oraz nrediów.

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu.

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało

Uchwała nr XXI/I68/09 w sprawie opłat za świadczenia

p rze ds zko I i zos tała p o dj ę to.

,,Za', przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 0 radnych

Uchwałą ta stanowi załqcznik nr 39 do nin' protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy

13 radnych.

prowadzonych przez Gminę

l0'l7. vwrazenia zgody na udzielenie bonifikatv od ceny nieruchomości.

Z treścią projektu zapoznał zebranych Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Poinforrnował on, iz
z prośbą o odst4pienie tego terenu wyst4pił ksi4dz parafii katolickiej w Puńcowie. W takim
przypadku gmina może jedynie udzielić parafii bonifikaty od ceny nieruchomości

w wysokości od loń do 99oń'

Na posiedzeniu Komisji Finansow i Inwestycji w dniu f3'06.2008 r. Zaproponowano udzie1ić
bonifikaty w wysokości 80% od ceny nieruchomości czyli w kwocie 26|44 zł. opinia
Komisji stanowi załqcznik nr 40 do nin. protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie propozycje Komis1i. W głosowaniu
udział brało l3 radnych.

,,Za,, głosowało: |2 radnych

,,Przeci:w,, głosowało: 0 radnych

,,Wstrrymalo się'' od głosu: 1 radny

Po przyjęciu wniosku Komisji przegłosowano projekt uchwały.

Uchwała nr XXI/169/08 w sprawie wyrazenia zgotty na udzielenie boniJikaĘ od ceny
n ie r uc h o moś c i została po dj ęta.
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,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: l radny

Uchwąła ta stanowi załqcznik nr 1I do nin. protokołu.

Z treścią projektu uchwały zapoznał zebranych Rozwoju
Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Jerzy Szalbot. Stwierdził
statutu gminy są przestalza]te i wymagaj4 nowelizacji. W tym
powołanie doraŹnej Komisj i Statutowej'

strona 23

Gospodarczego. Ochrony

on. iŻ obowiqzuj4ce zapisy

celu właśnie proponuje się

Wysuwanie kandydatur:

Radna Geńruda Proksa zaproponowała kandydaturę radnego Jerzego Szalbota
Radny J erzy Sza|bot zapropono wał kand ydaturę radne go Krzy sztof a Ko h u ta
Radny Krzysztof Glajcar Zaproponował kandydaturę radnego Artura Więcława
Wszyscy kandydaci wyrazi|i zgodę.

Uchwała nr XXI/I70/08 w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej została podjęta.
,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 0 radnych

Uchwała ta stanowi załqcznik nr 42 do nin. protokołu.

Przewodnicz4cy Rady Gminy Jerzy Szalbot

Franciszka Giecek złoŻon4 w dniu 6.06.2008 r.
radnego Karola Plintę na poprzedniej sesji

zatqczniki nr 43 i 44 do nin' protokołu.

odczytał odpowiedz na interpelację radnego

oraz odpowiedź na interpelację złoŻoną przez

Rady Gminy. Kopie oclpou,ieclzi stanowiq

Następnie Zastępca wójta Henryk odias zwrocił się do radnych Kazjmięrza Wisetki oraz
Andrzeja Lacela z prośb4 o złoŻenie ich zapytanna piśnrie.
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Głos zabrał, takze radny Krzysztof Glajcar. Powiadomił on o odpowiedzi. ktor4 otrzymał' na

swoj4 interpelację z,toŻoną na kwietniowej sesji Rady Gminy. Kopia pi,sma 'stttnowi załqcznik

nr 45 do nin. protokotu.

Radny ustosunkował się do otrzymanej odpowiedzi i stwierdził. ii ma zastrzęzenia co to

sposobu wykonania regulacji kory{a rzeki Puńcówka. Zwrócił się on do Zastępcy wójta gminy

w sprawie zorganizowania spotkania osób odpowiedzialnych za w/w prace

z przedstawicielami gminy.

Ad.12.Informacie Przewodniczacego Rady Gminv i Wóita Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot odczytał następujące pisma' które wpłynęły do

Rady Gminy w okresie pomiędzy sesjami:

l) pismo mieszkańców Lesznej Gornej w sprawie doprowadzenia wodociqgu z Lesznej

Górnej na Budzin. Pismo stanowi załqcznik nr 46 do nin. protokołu.

Pismo to zostało tozpatrzone na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego,

ochrony Srodowiska i Rolnictwa w dniu 17.06.2008 r. Komisja uznała, iŻ na

najbliższe 3 |ata wykonanie takiej inwestycji jest niemozliwe. Komisja zwraca teŻ

uwagę na trudności techniczne budowy wodociągu na terenie Budzina'

Rada Gminy zgodziła się ze stanowiskiem Komisji i przyjęła je bez uwag.

pismo mieszkańców z Goleszowa _ Kamieniec w sprawie Zamontowania oświetlenia

ulicznego. Pismo stanowi załqcznik nr 17 do nin. protokołu.

Pismo to zostało rozpatrzone na posiedzeniu Komisji Rozwoiu Gospodarczego,

ochrony Srodowiska i Rolnictwa w dniu 17.06.2008 r. Komisja stwierdziła, iz

zamontowanie oświetlania ulicznego w tym miejscu jest konieczne, jednakze przyjęty

został juŻ trzy|etni harmonogram oświetlania gminy. Z tego wzg|ędtr wniosek ten

zostanie r ozpatrzony pr zy opracowywaniu kolej ne go harmono gramu.

Rada Gminy zgodzi|a się ze stanowiskiem Komisji i przyjęła je bez uwag.

pismo Związku Spółek Wodnych w Cieszynie w sprawte rozwa,Żenia możliwości

przystąpienia Gminy Goleszów jako członka Gminnej Spółki Wodne.i w Goleszowie'

Pismo to zostało rozpatrzone i negatywnie zaopiniowane na posiedzeniu Komisji

Rozwoju Gospodarczego. Ochrony Srodowiska i Rolnictwa w dniu 17.06.2008 r.

Rada Gminy przychyliła się do stanowiska Komisji. Pi.smo stunov'i zatqcznik nr 48

do nin' protokołu.

4) podziękowanie byłego przewodnicz4cego Rady Miasta Cieszyna na współpracę.

Pismo stąnowi załqcznik nr 49 do nin. protokołu.

2)

3)
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Następnie informacje przekazał Wójt Gminy Zbieniew Wactawik:

30 maja odbyło się zgromadzenie ogólne Slqskiego Zwiqzku Gmin l Powiatów.

Podsumowany Został rok 2007, udzielono zarz4dowi absolutorium oraz przyjęto plan

pracy na 2008 rok.

30 maja odbyło się Święto Szkoły Podstawowej w Goleszowie.

3 częrwcaodbyło się prezydium Gminnego Związku ochotniczychStraŻy Pożarnych.

3 częrwca Lokalna Grupa Dział'ania spotkała się na zebraniu zał,oŻycielskim, gdzie

wybrano wtadzę stowarzyszenia. Prezesem został radny Gminy Goleszów Jerzy

Szalbot.

5 czerwca odbył się turniej piłki nożnej szkół podstawowych Gminy Goleszów.

odbył się turniej samorządowy w pływaniu orazw kręglach.

6-8 czerwca Gminny ośrodek Kultury w Goleszowie zorganizował przeg|qd

twórczości artystycznej ToN.

9 i 10 czerwcaw Urzędzie Gminy przeprowadzono Ćwiczenia obronne'

w zakładzie Celma nastąpiła zmiana pręZesa' Nowym prezęSem został pan Bernard

Ciechowski.

l3 czerwca na terenie LKS Tempo przeprowadzono turniej piłki noznej dziewczyn'

16 czerwcaodbyło się zgromadzenie wspólników Wodociągów Ziemi Cieszyńskiej.

17 czetwca dyrektorzy szkół i przedszkola przekazali wójtowi informacje na temat

przygotowania do zakonczenia roku szkolnego.

na terenie Gminy Goleszów studenci Uniwersytetu Warszawskiego przeprowadzajq

ankiety socjologiczne.

20 czerwcaodbyło się walne zgromadzenie Społdzielni Kołek Rolniczych.

21 częrwca zorganizowano Gminne Piknik Sportowy. Współzawodnictwo wygrało

sołęctwo Kisielow.

Ad.13. Wolne wnioski.

Radny Andrzej Lacel zawnioskował o upoważnienie wójta gminy do podjęcia dział'an

maj4cych na celu uregulowanie własności terenów wokoł LKS Tempo w Puńcowie.

Przewodniczący Rady Gminy postanowił, iz wniosek ten bez głosowania został właśnie

pr zekazany wój towi gminy.
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Radny Franciszek Giecek z powodu nieprzyjęcia jego wniosku w punkcie l0.l3. wnioskuje

teraz o dofinansowanie zakupu samochodu typu lekkiego dla OSP Cisownica. Radny zwrócił

się o skierowanie wniosku do Komisji Finansów i Inwestycji.

Przewodniczący Rady Gminy skierował wniosek do Komisji l zobowt4zał radnego Franciszka

Giecek do złoŻenia w/w wniosku na piśmie wraz ze szczegółowvmi informacjami

dotycz4cymi kosztów zakupu.

Radny Krzysztof Glajcar poinformował o odbytym w maju święcie szkoły w Puńcowie

i poprosił o zwrócenie uwagi na sposób wykaszania poboczy przy drogach powiato!\rych.

Radny Kazimierz Wisełka podziękował Za wykonanie remontu drogi wokót stawów

w Godziszowie oraz za dotychczas przekazane środki na budowę i wyposazenie budynku

OSP w Godziszowie.

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował o zaproszeniu do kolejnej edycji programu

odnowy Wsi Województwa Sląskiego. Na wójcie gminy spoczywa obowiqzek zgłoszenia do

tego programu kolejnych dwóch sołectw i zdaniem wójta powinny to być sołectwa Goleszów

Górny i Goleszów Dolny' Wojt zaznaczył, iŻ wiqŻe się to z wytypowaniem odpowiedniej

|iczby osób, które będą musiały brac udział w warsztatach szkoleniowych.

Propozycję zgłoszenia Goleszowa Dolnego oraz Górnego poparł radny Karol Krawiec.

Radny Andrzej Lacel zaoponował aby do programu odnowy Wsi Województwa Ś|4skiego

zgłosić takze Puńców.

Ad. 14. Informacie i komunikaW.

Zastępca Wojta gminy Henryk odias poinformował o VII forum rolniczym. które 6 lipca

odbędzie się w ochabach'

Radny Leszek Szlauer powiadomił,, tŻ w trakcie trwania przeglqdu kulturalnego Gminy ToN

odbył się turniej koszykarski na jeden kosz. Fundatorem nagród w turrrieju był radny Dariusz

Orawiec.
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Ad.lS.Zakończenie XX sesii Radv Gminv Goleszów.

Wobec wyczerpania punktÓw porządku obrad przewodnicz4cy Rady Gminy Jerzy Szalbot

o godz. 2O3o zamknął sesję Rady Gminy słowamt: ,,zamykam XXI sesię Rady Gminy

Goleszów',. Przęwodniczący podziękowałtakŻę gospodarzom oSP Godziszów zazaproszenie

do odbycia w niej sesji.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:

lnspektor ds. obsługi Rady Gminy Alęksandra Brudny

!; . ..,,,.Ź


